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Onderwerp
Kennis te nemen van de in de commissievergaderingen van 10 en 11 oktober 2OI7
gedane toezeggingen.

Voorstel
Kennis te nemen van de in de commissievergaderingen van 10 en 11 oktober 2Ot7
gedane toezeggingen.

Com m issie Bed rijfsvoeri n g-Inwoners 1 0 oktober 20 1 7

Po rtefe u i I I e h o u d e r H e i j m a n s

Voortgangsrapportage toezeggingen en aangenomen moties
Toezegging 2605: de commissie krijgt bericht wanneer het verslag van de
archiefuerordening aan de orde komt.

Rondvraag
Nagegaan wordt of de verhoogde bijdrage ICT NML is vermeld in de bestuursrapportage
en de commissie krijgt daarover bericht.

Begroting
-De toelichting op de afwijking personele knelpunten van 531.000 euro (zie pagina 41)
wordt nog toegevoegd.
-Indien mogelijk krijgt de commissie cijfers van de personeelsformatie eind 2016 en eind
2OL7 en hetgeen in 2018 erbij zou moeten komen.

2e tussenrapportage 2017
De vragen met betrekking tot de extra personeelskosten (1,3 miljoen euro) te weten hoe
wordt de overschrijding betaald?, kan de notitie personele knelpunten beschikbaar worden
gesteld?, kan de commissie de besluiten waarmee de bedragen beschikbaar zijn gesteld
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krijgen?, hoe is er in de organisatie financieel naar gekeken? worden schriftelijk
beantwoord vóór de begrotingsbehandeling.

Portefeu i I I ehouder Ga b riël s

2e tussenrapportage 2O17
-De raming huur materieel bij kermis is structureel met 17.000 euro naar boven
bijgesteld. Welk materieel betreft dit?
-Bij de turnhal KMS is bij het krediet de plaatsing van de losse inrichting niet
meegenomen. Nu is er een verhoging met 63.500 euro. Waarom is deze niet voorgelegd
aan raad door middel van een raadsvoorstel?

Kredietaanvraag herinrichting en renovatie museum
-Het bedrijf HEVO wordt gevraagd een garantie te geven dat het bedrag 4,1 miljoen euro
blijft (met een post onvoorzien van 200.000 euro). Het bedrijf onderzoekt dit en zo
mogelijk komt er voor de raadsvergadering een bericht hierover naar de commissie.
-De vraag over de kosten van het in stand houden van de Franciscaner kunst wordt
schriftelijk beantwoord.
-Er wordt geprobeerd het RCE te bereiken om de door hen gedane uitspraak te
verduidelijken en de commissie krijgt daarover bericht.
-In de toekomst wordt de organisatie van het museum onderzocht en de commissie krijgt
daarover te zijner tijd bericht.
-De vraag wat de gemeente aan huur aan Cwartier betaald en wat de gemeente aan huur
ontvangt wordt schriftelijk beantwoord (heeft niet direct betrekking op kredietaanvraag
museum).
-De schetsontwerpen van het museum worden ter informatie aan de commissie
aangeboden.

Portefeuillehouder Van den Heuvel

Begroting
-De vraag hoe de motie andere grondslag toeristenbelasting (V.M.3: 2-11-2016) is

uitgevoerd wordt schriftelijk beantwoord.
-De vraag waarop de kostentoename vâî 4,5o/o bij de afualstoftenheffing is gebaseerd
wordt schriftelijk beantwoord.
-Er wordt gekeken naar de lijst met prioriteiten en de begeleidende tekst. Daar waar in de
tekst aangegeven wordt dat er nog een raadsvoorstel volgt dienen deze prioriteiten op de
lijst ook vetgedrukt te worden.

2e tussenrapportage 2O17
-De vraag waarom de inkomsten uit de toeristenbelasting achter blijven bij de raming
wordt schriftel ijk beantwoord.

Po rtefeu i I I e houde r Sterk

Geen toezeggingen.

Commissie Ruimte 11 oktober 2017

Portefeuillehouder Van den Heuvel

Rondvraag
Nagaan of het signaleringsbord aan de Eindhovenseweg onophoudelijk aangeeft dat
de brug openstaat en de commissie hierover schriftelijk informeren.

2e tussenrapportage 2O17
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Bij de 1e tussenrapportage 2018 kritisch kijken naar de in het totaaloverzicht van de
kredieten aangegeven kredieten waarvan (nagenoeg) niets is uitgegeven en eventueel
een heroverwegingsvoorstel aan de raad voorleggen:
Bocholterweg fase 2 (2OtO; €262.000,-), gemeentelijk rioleringsplan (2012; € 2
miljoen), beplating stationstunnel (2013; 50.000,-), afsluitpalen binnenstad (2016),
Mastenbroekweg (2016), rotonde OnzeLieveVrouwenstraat (2016), fietsparkeren (2016)

Po rtefeu i I I e ho u der Va n Ee rse I

Rondvraag
Met de provincie bespreken of er langs de Kempenweg een afrastering tegen wild kan
worden geplaatst en de commissie hierover schriftelijk informeren.

Begroting 2O18
Woningmonitor naar de raad zenden zodat de raad inzicht krijgt in de manier waarop de
gemeente in het woningmarktbeleid rekening houdt met de stijging van het aantal 1-
persoonshuishoudens.

2e tussenrapportage 2017
- De raming van de opbrengst van de toeristenbelasting wordt met € 80.000,-

verlaagd. De daadwerkelijke opbrengst was in 2016 € 90.000,- lager en in 2018
wordt ook een lager bedrag geraamd. Waarom is in 2017 een hoger bedrag
geraamd?

- Op pagina 25 wordt het krediet van 2009 voor de ontwikkeling van de
Lichtenberg genoemd met een forse overschrijding. Wat is de relatie met de
kredietstellingen die in 2016 en 2OL7 hebben plaatsgevonden?
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